
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 9. august 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1040
Vil ministeren tage initiativ til, at der i forbindelse med revurderingen af Cheminovas miljø-
tilladelse bliver foretaget en fuldstændig kortlægning af, hvilke giftdepoter der findes på 
den nuværende Cheminova (FMC)-fabriksgrund, hvilke miljøfremmede stoffer der findes i 
depoterne samt i selve fabriksgrunden og i hvilke mængder?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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